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FORENINGEN FOR NÆRINGSUTVIKLING I ROSSFJORDBYGDA 
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Saker av interesse: 

• Ny bestyrer på coop’en ! 

s. 10 

• Rossfjord sanitetsforening 

s. 11 

• Nærmiljøanlegget 

s. 12 

• 17. mai 2001 !!!! 

s. 16 

Det BLIR "Heimkomstdager"  20.—28. juli 
 
♥ Planlegger du Klassetreff - familietreff eller andre treff - nå vet du tidspunktet 
♥ Bruk Rossfjordposten til å spre informasjonen 
♥ Sammen skal vi lage et arrangement som er Rossfjordbygd verdig .... 
♥ Det vil komme informasjon om opplegget i alle nr. av Rossfjordposten fremover..... 

 
Se informasjon s. 6 ! 

Erling Mikalsen takker for seg som ”redaktør” og overlater ansvaret for Rossfjordposten til 
Grendeutvalget. Grendeutvalget får flere viktige ”roller” i fremtidas Rossfjordbygd– les mer om 
dette i denne utgaven av Rossfjordposten ! 
Grendeutvalget har overordnet ansvar for utgivelsen med koordinering , møtevirksomhet og 
skriving av redaktøren.... Til å hjelpe seg med den praktiske utgivelsen har de blant annet alliert seg 
Rossfjord skole v/ Arne Johansen  & Finn Magnussen ! 
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Grendeutvalget har ordet ! 
Bygdemobliseringsprosjektet er slutt.  
Nå gjenstår oppsummering og oppfølging av 
de tiltak og prosjekt som er startet og tatt 
initiativet til i Rossfjordbygda.  Vi skal på et 
senere tidspunkt presentere det viktigste 
fra sluttrapporten.  
 
Rossfjord grendeutvalg har i forbindelse med 
bygdemobliseringsprosjektet gjennomgått en 
vitalisering og har i en prosess utviklet en ny 
organisasjonsmodell for sitt fremtidige 
engasjement i bygda. 
 
Vi håper at denne modellen kan bli en mal for 
fremtidige grendeutvalg. Den vil også bli 
tilgjengelig for andre grendeutvalg i vår 
kommune. 
 
Et av de nye tiltakene er at medlemmene av 
grendeutvalget skal ha et overordnet ansvar i 
ulike sammensatte grupper som skal jobbe 
med konkrete tiltak – eksempel på dette er 
 
• Heimkomstdagene 
• Rossfjordposten 
• Reiseliv 
 
Gruppa for Heimkomstdagene har for lengst 
startet sitt arbeid  - Gruppa som skal jobbe 
med Rossfjordposten er etablert og 
Reiselivsgruppa vil bli startet opp i løpet av 
april d.å.  
 
Etter hvert vil grendeutvalget engasjere seg i 
flere lokale tiltak og prosjekt. 
 
Generelt er grendeutvalget bindeleddet 
mellom grenda, kommunestyre og 
kommuneadministrasjonen samt 
koordinator for fellestiltak og ideer i bygda. 
Dette er områder vi ønsker å utvikle i 
samarbeid med enkeltpersoner, næringslivet, 
lag og foreninger og alle som er opptatt av 
Rossfjordbygda på en positiv måte. 
 
 

Vi takker NUR og prosjektleder Erling for 
godt samarbeid i tiden med prosjektet. Selv 
om bygdemobliseringsprosjektet er ferdig vil 
NUR bestå. Prosjektleder Erling Mikalsen vil 
forsette i jobben ut året med kontortid hver 
siste uke i måneden. Det jobbes for å finne 
annen finansiering til fortsatt drift og 
engasjement. 
 
Grendeutvalget bidrar gjerne også her til at vi 
får beholde NUR som en viktig pådriver for 
utvikling i Rossfjordbygda på flest mulig 
områder . Inntil videre vil NUR etter nærmere 
avtale følge opp de viktigste tiltakene og 
prosjektene. 
 
Ta kontakt med grendeutvalget eller NUR 
hvis det er noe du lurer på – vi vil for 
ettertiden bruke denne siden til og holde deg 
oppdatert om hva grendeutvalget jobber 
med. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Vennlig hilsen 
For Rossfjord Grendeutvalg 
Ole Henriksen 
leder 
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På Rossfjord skole har vi for første gang satt i gang et snøformprosjekt. Valgfagsgruppen 
monterte sammen en snøform, som klassene etter tur skal fylle med snø og la snøen fryse 
til is over natten. Når snøen er klar tas formen av. Og det er klart for å begynne å forme 
snøen. 
Etter det har alle klassene laget sine egne snøskulpturer. Så prosjektet har vært særdeles 
populært i mellom og barnetrinnet. 
 
Intervju med 2. klassen: 
 
2. klasse laget en skilpaddeskulptur. Vi intervjuet elever i 2. 
klasse og de hadde alle veldig lyst til å gjenta dette til neste 
år. 
 
 
2.klasse elev Hans Ketil Strømsnes forklarte hvordan de 
gjorde det. Når snøen var ferdig hadde de tatt av formen og 
begynte med utskjæringen, de begynte å skjære ut skallet og 
snøen som ble til overs av skallet, brukte de til hode og hale, etter det brukte de 
grønnfarge og farget skulpturen grønn.  
 
Vi håper alle å få gjenta dette i årene som kommer.  
 

Snøforming  



� � � � � � � � � � � � � � � � � � � � � 	 �

Vi fløtta heim igjen ! 

Tor-Stian Fredriksen, Kevin Eide & Benjamin Agovic Nordaas på trappa té han bestefar Håkon.  
Som han Benjamin sjøl sa: ”Det var bra å bo på Kongsvinger, men det er bedre å være her”....  

Monica Nordaas, Jasmin Agovic Nordaas & 
Benjamin Agovic Nordaas flytta sørover tel 
Kongsvinger i november 1999. Monica jobba 
på apotek og Jasmin kjørte langtransport på 
utlandet. 
 
De følte at det å flytte bort fra slekta & venner 
var vanskeligere enn de hadde trodd. En enkel 
sak som det å ha barnevakt en kveld, for å ta 
del i ”alt” som er å gjøre sørpå, var ikke så 
enkelt som hjemme !  
 
No skal Jasmin på sikkerhetskurs på 
havarisenteret i Tromsø mens Monica skal 
prøve å få seg jobb. Det tror de skal gå bra 
etter oppslaget i Troms Folkeblad forleden om 
at det var 30-40 ubesatte jobber i området ! 

Monica, Jasmin & Benjamin satte kursen heimover igjen etter 1,5 år i 
Kongsvinger ! 
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Rossfjordpostens struktur/redaksjon... 

Redaktør / ansvarlig 
 
Det til en hver tid sittende 
”Rossfjord grendeutvalg”.  

Rossfjord skole 
 
Her skal det jobbes med Rossfjordposten som 
et prosjekt og disse skal ha ansvaret for å 
gjennomføre intervjuer, reportasjer... alt ut 
fra ”redaksjonsmøte” i forkant av utgivelsen. 

Teknisk 
 
Ta mot stoff fra redaksjonen/skolen (og andre!), ta bilder og ”sy” 
sammen Rossfjordposten. Få denne over i rett format og sende til 
trykking. Legge ut på internett.... Tommy Arne Nordaas har gjort 
denne jobben til nå og skal fortsette med det. Stoff til Rossfjordposten 
kan derfor sendes direkte til: tommy.nordaas@c2i.net 

Arne Johansen & Finn Magnussen skal koordinere 
arbeidet for Rossfjord skole. 

NUR starta Rossfjordposten som et prosjekt i ”bygdemobiliseringsprosjektet”. Vi i NUR så tidlig behovet 
for å drive utstrakt informasjon i forbindelse med dette prosjektet og annet som skjer i bygda. I stedet 
for å bli profesjonelle ”lappskrivere” -for å stikke i postkassene til folk, fant vi fort ut at vi skulle lage ei 
uformell bygdeavis ! På denne måten kunne vi kanskje utvikle denne informasjonen til å bli noe mer 
enn opplisting av prosjektene vi jobbet  med,- kanskje noe som til og med kunne leve etter at 
bygdemobiliseringsprosjektet var over.... ! 
 
Etter responsen vi har fått til nå er det helt klart at Rossfjordposten har vært et populært tiltak. Derfor 
har vi nå sett på hvordan Rossfjordposten skal kunne leve videre uten å være så sterkt knyttet til 
enkeltpersoner som den har vært til nå. Rossfjord grendeutvalg & Rossfjord skole er to 
”organisasjoner” som har eksistert lenge –og som fortsatt skal leve lenge, og som derfor passer til å ta 
dette ansvaret.  Det er likevel viktig at både Rossfjord skole & grendeutvalget lager dette til et ”livslangt” 
prosjekt som de skal holde på med –uavhengig om man skifter ut grendeutvalgsmedlemmer eller 
koordinatorene på skolen. På sikt håper vi også at skolen også kan ta over arbeidet med den tekniske 
biten også slik at Tommy kan permitteres... ! 

Rossfjordposten er HELT AVHENGIG av pengegaver for å leve videre så støtt denne ved å 
betale inn penger på vedlagt giro ! TUSEN TAKK !!! Mangler du giro ? Send penger til: 
Næringsutvikling i Rossfjordbygda, 9302 Rossfjordstraumen. Konto nr: 4776.12.33455 (eget 
kontonummer for Rossfjordposten !) 

Sekretær i grendeutvalget 
Rigmor Jacobsen er i denne 
omgang koordinatorpersonen 
i grendeutvalget som skal 
jobbe med bla. 
Rossfjordposten 
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Planlegginga er i full gang! Det blir Heimkomstdager i Rossfjordbygda i uke 30, 20. - 28. juli 2001. I fjor var første 
gang vi hadde et slikt arrangement, og det kommer til å bli en fast årlig foreteelse. Vi vil invitere utflytta 
Rossfjordinger til å komme heim denne perioden. Da kan bygdefolket møte feriegjestene til hygge og 
gjensynsglede. Vi skal tilrettelegge mange møteplasser med ulike opplevelser. 
 
Mange ivrige og interesserte bygdefolk er nå i gang med planleggig. Tangen Gjestestue blir det faste treffpunktet i 
løpet av uka. Hver dag ønsker vi velkommen til formiddagskaffe der, ute eller inne, - det bestemmer været! Der vil 
det også være info-tavle med orientering om dagens aktiviteter. 
 
Følgende arrangement er under planlegging: 
 

 Klassetreff for elevene i framhaldsskolen 1958 - 59. 
 

 22. juli blir det kirkesøndag med gudstjeneste og kaffe på kirkebakken. Bygdas egen Ann Christin Elvemo 
kommer heim fra USA og skal forrette. Mange vil nok også benytte anledningen til en rundtur på 
kirkegården, en av de fineste i Lenvik. 

 
 En "Artist-dugnad" planlegges på Vonheim. Dette blir en kveld der bygdas talenter får en mulighet til å 

opptre! Vi ønsker oss en kulturmønstring der fastboende og utflytta Rossfjordinger kan bidra med sang, 
musikk, lyrikk, trylling, revy…. Vi håper mange kan komme heim for å delta. Dans og servering. Vi har 
store forventninger til dette arrangementet. 

 
 Hva med en "Villmarks-dag”? Leirdueskyting, besøk fra pistolklubben, fluefiske i Straumen med 

instruksjon og demonstrasjon av utstyr. En spesielt utvalgt gruppe tar seg av planlegginga. 
 

 Det blir ”Fjæra -kveld" på bergan i Kravika med fiske fra båt eller fra land. Småsei-mølja og anna 
servering, og vi skal innvie det nye utemøblementet hans Ole Berg. 

 
 På Grønnjord kan vi delta på fottur etter skogsveien fra Kveldro til Kravika. Her vil det bli bespisning på 

veiens høyeste punkt. 
 

 Det vil bli fjellturer til Kraknes-tinden og Rapet, og planene omfatter også en sykkeltur rund 
Rossfjordvatnet. 

 
 Roe Årnes sitt gårdsmuseum vil være åpent de fleste dagene. 

 
 Lørdag 28. juli tar vi reprise på ”etargildet” på Tennskjær. Det var en stor suksess i fjor, der et rikholdig 

utvalg av god, gammeldags mat blei servert. For å skjerpe appetitten ekstra, kan vi starte med å gå langs 
den nyrydda gammelveien fra Kravika til Tennskjær. Dette arrangementet foregår på dagtid. 

 
 ”Heimkomst-dagan” avsluttes med dans på Tangen Gjestestue om kvelden lørdag den 28. juli. 

 
 I løpet av uka blir det også salgsboder og loddsalg i Straumen sentrum. 

 
I neste nummer av Rossfjordposten (begynnelsen av juli) vil alle kunne se det endelige programmet for 
heimkomstdagan. Inntil da, sørg for å bestille billett heim ! 
 
Vi sees ! 
 
På vegene av plangruppa, 
Inger Enoksen 
Telefon: 778-46887 

HEIMKOMSTDAGAN 2001 

Plangruppa for 2001 består av:Plangruppa for 2001 består av:Plangruppa for 2001 består av:Plangruppa for 2001 består av:    
 
♦ Inger Enoksen 
♦ Arne Kvaal 
♦ Elin Edvardsen 
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I året 2000, blei det tre bønder mindre i bygda. Tre kjøtt og 
kumelksproduksjonsbruk tvinga tell å avvikle. Ka tid ska 
politikeran innse at detta e gal utvikling? Førr dæm som må 
avvikle er det ikkje bærre en økonomisk belastning. Kanskje er 
den følelsesmessige sia meir vanskelig. Det føles som et sviende 
nederlag, der man tenker på om man ikkje er god nok faglig sett. 
Då eg læste intervjuet i dagsavisa, med to av dem som avvikla, 
må eg sei at eg kjente meg igjen i situasjonen. Det er en tøff 
påkjenning å gå tell fjøsen en dag, førr å medverke tell dødsdom 
over samtlige dyr. Dyr som du har mata og stelt med i årevis, og 
har vorre grunnlaget førr din eia eksistens. Ja, det må bærre 
oppleves førr å førrstås. Eg sender en medfølanes tanke tell de 
som har slutta. Vi må stille spørsmålet; koffør et av de rikaste 
land i verden ikkje har råd tell å betale førr egen matproduksjon. 
Ja, bærre framtia kan vel svare på det. 
 
Roe Årnes 

KORLEIS SKA DET BLI MED NORD-
NORSK LANDBRUK? 

KA ? ….eg får ikkje lov ?? Trur dokker dem e lage for å 
henge melkemaskin på? 

Trass i budsjettnedskjæringer og manglende bibliotekartilsetting holder folkebiblioteket fortsatt 
åpent, om enn med noe redusert åpningstid. Du kan komme og låne hver torsdag mellom  
kl. 1700 og 2000. Hvis dette ikke passer ,kan det også lånes i skoletida. Kontakt undertegnede 
(telf.77871575) på forhånd. 
   
Noe nytt får vi inn hele tiden, selv om vi på ingen måte kan ”konkurrere” med hovedbiblioteket 
på Finnsnes. Samlingen av romaner en rimelig stor, og etter hvert har ulike sjangre som 
fantasy og kriminalfortellinger blitt godt representert. Fakta- og fagboksamlinga vokser også. 
Flere av bygdas studenter har her funnet pensumlitteratur som det har vært vanskelig å få lånt 
på de mer sentrale bibliotekene. Barneboksamlinga er stor , også for barn i førskolealder
(peke- og billedbøker). Videoutlånet ”går som det suser,” og vi har og tegneserier, magasiner 
og oppslagsverk for lesing og utlån. 
 
Den beste måten vi kan bidra til at folkebiblioteket fortsatt skal være etablert i bygda er å 
BRUKE det. 
                                        Vi sees! 
                             Hilsen Arne Johansen. 

Rossfjord folkebibliotek 
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Då naturkræftan satte inn...... 
....6. november 2000 

6. november 2000 ble Rossfjordbygda svært lokalt ramma av et voldsom uver ! Langnes - Holmemo så ut som et krigsområde etter 
at kraftige vindkule samla seg i området. Trær revet opp med rota, avrevne hustak ........ Bilan som torde å passere området måtte 
bruke vinduspusseran heile veien fra Nedre Langnes krysset nesten heilt ned til vassenden –og det var ikkje på grunn av regn oven-
fra og ned! I Rossfjordstraumen var det langt fra samme vindstyrke som i dettan område. 
 
Eg trur bildan tale førr seg sjøl !  

Foto: Tommy Arne Nordaas 
 
(Flere bilder finner du på Rossfjordbygdas hjemmesider !) 



� � � � � " �� � � � � � � � � � 	 � 	 	 � � �  �

Troms Fagprøvesenter 
Troms Fagprøvesenter feirer 10-års jubileum i år ! Mye har skjedd siden vi 
starta i gammelgarasjen til ”kraftforsyninga” og frem til i dag ! Gamle 
”kursslagere” har forsvunnet og nye har kommet til –alt styrt av krav fra 
sentrale myndigheter og kundens ønsker/behov. 
Troms Fagprøvesenter er etablert av -og for energibransjen (dvs. de som 
produserer og sender ut strøm til vanlige folk og industrien). Bransjen omfavner 
veldig mange fag og derfor er endel av våre kurs også tilgjengelig for andre. 
Vårt formål er å legge til rette for teoriopplæring av lærlingene i elektrofagene 
samt avvikling av fagprøven. I tillegg skal vi arbeide med etter og 
videreutdanning for de andre ansatte i energibransjen. 
Det er i de siste åra blitt en økende aktivitet på nettopp etterutdanning og vi har 
siden 1998 gjennomført mange kurs for bla. voksne arbeidstakere i 

STATKRAFT over hele landet. Mesteparten av disse samlingene gjennomføres i Trondheim, Oslo, 
Bodø etc. I tillegg jobbes det med flere større prosjekter innen fagopplæring / opplæring..... Vi har med 
andre ord større aktivitet enn det som vises av aktiviteten nede ved senteret.... ! 
 
Troms Fagprøvesenter er helt avhengig av å kunne fornye de kurstilbud vi har og hele tiden se etter 
nye måter å holde aktiviteten oppe på. Vi er derfor nå begynt å jobbe oss inn mot andre bransjer som 
også har behov for kurs innen emner/fag vi har god kjennskap til. Ét godt eksempel på et slikt nytt kurs 
er høyspenningskurs for maskinsjefer og elektropersonell på båter og borerigger. Her har vi arbeidet 
tett med bla. en på Tromsø Maritime skole og fått kurset godkjent av Sjøfartsdirektoratet. 

AUS-arbeid under spenning er en metode å arbeide på UTEN å ta 
strømmen. Troms Fagprøvesenter er nå i gang med slike kurs også ! 

Høyspenningskurs for ansatte offshore er 
et nytt marked for Troms Fagprøvesenter 
som vi har stor tro på i fremtiden !  

- Læring !!.. eller E-læring om du vil ! 
Troms Fagprøvesenter er i gang med å legge til rette for opplæringssystemer ute på internett 
og det første kurset med over 40 deltakere er nå ute på nett ! Vi er sikker på at dette vil være 
et godt supplement til ordinære kurssamlinger og kan være med på å kutte reisedøgn og 
kostnader for fremtidige kunder på kurs. Aktiviteten på lang sikt håper vi dermed skal øke i og 
med at vi når ut til kunder vi vanligvis ikke har hatt på kurs hos oss ! 
Her jobber vi med å legge undervisningsmateriell (spesielt utvalgt for bruk på internett) over i 
digitalt format -krydret med lydkommentarer, bilder og videosnutter. Et eksempel på en slik 
videosnutt kan dere se på våre hjemmesider (nederst til høyre) og dere trenger Windows 
Media Player for å spille den av... !  http://www.tromsfag.no  

”E-læring” betyr at noe av 
kursmateriellet tilbys på internett/
videokonferanse etc. Det arbeides 
med slike systemer i mange 
organisasjoner i dag og tilbudene vil 
øke/bedre seg etter hvert som 
bredbånd ”rulles” ut i Norge. 
”E”-en (i E-læring) vil komme til å 
forsvinne etter hvert fordi dette vil 
komme til å bli en naturlig del av 
fremtias undervisningssystemer– 
enten vi vil det eller ikke... 

Daglig leder Tommy Arne Nordaas 
ved Troms Fagprøvesenter. 
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”MORLIK” (bærre ei ku) 
 
I dag e han ”Judas” her, 
han går her å måkke og trille. 
Morlik, du syte og ser, 
en røktar som e blidd så stille. 
 
Ja, bjølleku klok og tru, 
om sommarn når alle va ute. 
Når kvelden kom så sto du, 
mæ grinna bestandig i rute. 
 
Mæn gammel du no e blidd, 
skjønt endå du flokken kan samle. 
Så e livet no sånn smidd, 
vi e ikkje bra nok vi gamle. 
 
Morlik skal aldri meir stå, 
mæ grinna så trufast og vente.  
Å eg ska aldri meir få, 
gamle Morlik tell fjøsen hente. 
 
Når Salgslagsbilen snart kjæm, 
eg går her å grue å lytte. 
Då må eg peike deg ut,  
mot usle ”Dinarer” i bytte. 
 
Eg går bort og klappe deg,  
eg veit at du veit ka som heinne. 
Aua så kloke ser på meg, 
e det bønn om nåde du seinne? 
 
Mæ mulen mot brøstet met, 
du står her atme meg så stille. 
Eg kveskre i øre det, 
et siste farvel goe snille. 
 
E O R 1983 

Ny bestyrer ved Rossfjord samvirkelag -COOP ! 

Geir Kirkhaug 

Geir Kirkhaug, 31 år er nylig ansatt som daglig leder / bestyrer på 
Rossfjord S-Lag (nå: COOP) etter at Einar sluttet. 
 
Geir flytta fra Tromsø til Rossfjordstraumen i 1995, er gift med Anne Merete  
(tidl. Jørgensen). De har 1 barn sammen og 1 hund ! Interessene på 
fritiden er turer i skog og mark, jakt/fiske. 
 
Tidligere arbeidsplass var på Bohus på Finnsnes. 
 
 
Geir skal i neste utgave av Rossfjordposten komme nærmere inn på 
fremtidsplaner og satsning for å styrke coopen, bensinstasjonen.....  
 
Vi ønsker lykke til!! 
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Stiftet i 1896. 
 
I de små ting 

Frihet 
I de store ting 

Enighet 
I alle ting 

Kjærlighet 
 
Organisasjonen har på landsbasis 122900 medlemmer fordelt på 973 foreninger. 
2193 medlemmer tilhører Tromskrets. Merkesaker for Saniteten er kreft og 
revmatisme, andre arbeidsområder er: Barn og unge, Osteoporose, 
Psykiskhelse, og Eldre. 
Midlene blir fordelt til forebygging og forskning over hele Norge. 
 
Grønnjord Sanitetsforening stiftet i 1924, antall medlemmer er 23 
hovedmedlemmer, 6 familiemedlemmer, og 13 støttemedlemmer. Vi har 
medlemsmøter en gang i måneden. Inntekta hentes fra loddsalg, fastelavnsris og 
kontingent. Av disse pengene blir en del sendt til sentral fordeling. Siden vårt 
slagord er; ” Omtanke i nærmiljøet” bidrar vi også med gaver i vår egen bygd.  
 
År 2001 er satsingsområde på barn og unge, derfor har vi gitt Barnehagen, 
Søndagsskolen, og 4 H Kr. 1000,- hver. Vi har i de siste årene gitt våre eldste 
medlemmer en oppmerksomhet til jul og runde bursdager. Vår sanitetsforening 
eier også Grønnjord Bygdehus, men det drives av Grønnjord Bygdelag.  
 
Ønsker noen å være medlemmer eller støttemedlemmer er det bare å ta kontakt, 
det koster Kr. 130,-/ Kr 50,-. På vegne av Grønnjord Sanitetsforening takker vi 
bygdefolket for at de er så velvillig til å kjøpe både ”ris” og lodd. Vi har ikke 
overlevd uten dere.. 
 
Med hilsen 
Grønnjord Sanitetsforening 
Helga Jørgensen. 

Norske Kvinners Sanitetsforening. 
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Det arbeides videre med nærmiljøanlegget i 
Rossfjordstraumen. 
 
Et kort resymè: 
I mars/april 1999 ble idèen om et nærmiljøanlegg 
drøftet for første gang i Samarbeidsutvalget* ved 
Rossfjord Barne- og Ungdomsskole.  Planene ble 
drøftet med potensielle samarbeidsparter (barnehage, 
aldersheim, m.fl).  Grendeutvalget ble orientert.  I april 
ble det så utarbeidet et forprosjekt, som ble innsendt 
og registrert i kommunens- og fylkets oversikt over 
planlagte anlegg med tanke på søknad om 
spillemidler.  Sommeren og høsten 1999 ble det 
utarbeidet detaljerte planer og kostnadsoverslag for 
anlegget.  I planene inngikk :   Tur/trimløype tilrettelagt 
for rullestolbrukere, "ball-løkke" (basketball/volleyball/
ballvegg), sykkelbaneanlegg (BMX-anlegg), rydding 
av skileikområde, overbygd grillbu tilrettelagt for 
rullestolbrukere, område tilrettelagt for grilling / 
bålplass, gamme og natursti. 
 
Planene ble, etter mange justeringer og tilføyelser, 
godkjente av kommunen.  I forhold til de opprinnelige 
planene ble ikke alle foreslåtte tiltak teknisk 
forhåndsgodkjente.  Noen av disse gikk derfor ut, 
andre tiltak ble lagt på is. 
 
Det ble i oktober 1999, sendt inn en søknad om 
spillemidler til Troms Fylkeskommune.   Den 
20.12.1999 ble det sendt inn en søknad om 
tilskottsmidler over miljøverndepartementets budsjett 
for en del av de tiltakene som ikke oppfylte vilkårene 
til støtte over spillemidlene. 
 
I løpet av våren 2000 mottok Samarbeidsutvalget 
tilsagn om tilskott.  Til sammen ble det bevilget 
kr.61.000,- i spillemidler og kr.9.000,- i tilskott til 
friluftsformål over miljøverndepartementets budsjett.   
I tillegg mottok prosjektet støtte fra Lenvik kommune.   
 
Når dette skrives er vi kommet ut i januar 2001.  
Arbeidet er kommet godt i gang. 
Grovplaneringen av sykkelbaneanlegget ble foretatt i 
høst av Gjert Ole Sivertsen og er nå avsluttet.  Her 
gjenstår det noe dugnadsarbeid i form av opprydding 
(raking av stein mv) og påkjøring av finmasser/
steinmelsdekke før anlegget kan tas i bruk. 
 
Tur/trimløype er opparbeidet.  Denne følger 
lysløypettrasèen et stykke.  Til våren/sommeren vil det 
bli det tilkjørt knust grus og hensikten er at trasèen 
skal kunne benyttes av rullestolbrukere.  Det skal for 
øvrig være mulig å foreta transport med bil av eldre og 
bevegelseshemmede til enden av lysløypa på 
barmark. 
 
I enden av lysløypa er det nå oppført en "grillbu".  
Arbeidet med denne er ennå ikke helt avsluttet, men 

den kan allerede nå benyttes av alle som ønsker det.  
Det mangler ennå noen detaljer, -legging av torvtak og 
planering av golv vil bli utført til våren/sommeren.  
 
Oppsetting av volleyballstativer/basketballstativer på 
skolens eget område skal etter planen utføres i løpet 
av våren/sommeren.  Det samme gjelder oppsetting 
av naturstiplakater langs trimløypetrasèen, oppføring 
av gamme og rydding av skileikområde.   
 
Vi oppfordrer alle i bygda til å ta anleggene i øyesyn 
og håper at disse vil bli flittig benyttet både sommer og 
vinter. 
 
Videre håper vi på hjelp fra alle interesserte når det 
videre arbeidet skal påbegynnes til våren!   
 
  
 
*Samarbeidsutvalget:  Et av skolesystemets 
lovpålagte utvalg som skal bestå av to 
foreldrerepresentanter, to representanter for lærerne, 
to fra elevrådet, en representant for de øvrige ansatte 
ved skolen, en kommunalt oppnevnt representant og 
rektor (fast sekretær).  Samarbeidsutvalgene kan gis 
anledning til å fungere som skolestyre dersom 
kommunen vedtar dette. 
 
 
Takk til Frode B. for el.tekniske råd og vink, TK 
Silsand/J.S for utlån av utstyr og praktisk assistanse til 
å få lysløypa online igjen, til Frank, Gunnar, Tormod, 
Geir-Vidar og Ronny for diverse arbeid, Ole S for 
engasjement og praktisk hjelp, samt til de som bidro til 
rydding av trasèen.  En spesiell takk til Roger for sin 
ukuelige arbeidslyst, engasjement og iver (finnes ikke 
maken)!  
          
 
Harald Bjørhusdal 
 

Nærmiljøanlegg i Rossfjordstraumen  Nærmiljøanlegg i Rossfjordstraumen  Nærmiljøanlegg i Rossfjordstraumen  Nærmiljøanlegg i Rossfjordstraumen      
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Oppussinga av skolen er i gang !!! 

Toalettene er blitt kjempefine ! 

Kanskje skolen skriver litt om 
oppussinga i neste utgave, med en 
status / opplisting over hva som er 
gjort og hva som står for tur til å bli 
gjort !? 

Brannsikkerheten er nå betydelig forbedret for 
ungene og de ansatte ! 
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Etter at Rossfjord Ungdomsklubb har vært stengt 
siden desember i fjor pga brannsyn, har vi nå 
gjenåpnet i nye lokaler. 
Det er inngått avtale med Vonheim om bruk av 
kjøkken, restaurantdelen og "kjellerstuen" under 
scenen.  I første omgang dreier det seg om en 
prøveperiode fram til sommeren, der både bruken av 
lokalitetene og husleiesatser skal evalueres ved 
utgangen av avtaleperioden. 
 
Rossfjord Ungdomsklubb sliter med økonomien!  
Tilskottet fra Lenvik kommune har vært tilnærmet 
uendret siden starten.  Fra å ha det forholdsvis 
økonomisk romslig med muligheter for å kunne satse 
på både det ene og det andre tiltaket uten frykt for 
underskuddsspøkelset, er vi nå i en situasjon der alle 
tiltak som krever investeringer må tenkes gjennom 
både en og flere ganger.   
Klubbstyret og FAU, som har det formelle ansvaret for 
ungdomsklubben,  har brukt mye av sine ressurser de 
tre-fire siste årene på arbeidet med renoveringen av 
de gamle klubblokalene, samt på å styrke 
driftsøkonomien.  Det har vært lite tid til å jobbe med å 
utvide aktivitetstilbudene.  Tvert imot er vår økonomi 
og driftsgrunnlag nå slik at vi i utgangspunktet kun har 
råd til å holde oppe en dag i uka, mot to dager i uka 
slik vi hadde det i gammellokalene.  Dette er veldig 
synd!  Aller helst skulle vi sett at "klubben" hadde hatt 
ett eller annet tilbud for ungdommene i bygda alle 
ukedagene.  Spesielt ville det vært ideelt å ha et 
klubbtilbud på fredager og lørdager.   
Vi vet at det er en del ungdommer som ikke er 
tilknyttet idrett eller andre mer organiserte 
aktivitetsformer.  Både organisert og uorganisert 
ungdom trenger et mer eller mindre uformelt 
samlingssted der rammene er fastlagte, men uten at 
voksenstyringen blir for dominerende.  Dette har 
absolutt en verdi i seg selv, og et treffsted med 
ungdomskafé, musikk og dans må for all del ikke 
betraktes som et mindreverdig tilbud. 
 
En reduksjon til en klubbkveld i uka, vil ramme de 
yngste medlemmene aller mest.  Dette begrenser 
nemlig hyppigheten på de såkalte juniorklubbene som 
vi opprinnelig var forpliktet til å avholde minst 1 gang i 
måneden.  I realiteten ser vi ingen umiddelbar 
mulighet til å gjøre så mye med dette nå.  Det har ikke 
vært mulig å få gehør fra de bevilgende myndighetene 
til å øke driftstilskottet.  Det er også begrenset hvor 
mye en kan kreve inn av "billettpenger" for hver ny 
aktivitet.     
 
Skal vi kunne utvide tilbudet er det derfor helt klart at 
flere foreldre må komme på banen.  Vi trenger både 
idèer og aktiv hjelp til å gjennomføre disse etter 
dugnadsmetoden. Klubbstyret har i lengre tid ønsket 
seg flere bein å stå på.  Som nevnt har tid og 

økonomiske ressurser vært noen av begrensningene.  
Foreldermedvirkning (idèer og praktisk gjennomføring) 
vil i enda sterkere grad enn før være en viktig faktor i 
den videre drifta. 
 
Siden vi startet opp har vi hatt en fantastisk 
oppslutning om klubbkveldene.  Det var nærmere 40 
ungdommer tilstede på åpningsdagen, -frammøtet de 
øvrige dagene har også vært stort. 
 
Tom Holmen er tatt inn i vikariat etter Tormod Opheim, 
foreløpig fram til våren.  Ronny Pettersen , som i 
mange år har utgjort ryggraden i klubbdrifta, er også 
med videre.  Ronny har gjort en svært god jobb i 
forhold til klubben!  Svært mye av dette arbeidet har 
kommet på toppen av det han har betalt for, -en 
sjelden egenskap i våre dager! 
 
Noen ord om de "gamle" lokalene: 
Forløpig er gammellokalene stengt pga krav satt i 
medhold av brannforskriftene.  Etter det vi har fått 
kjennskap til, vil ikke disse kunne benyttes til opphold 
av folk under de rådende forholdene.   FAU/Rossfjord 
Ungdomsklubb og Rossfjord skole er blitt enige om at 
det foreløpig ikke skal gjøres noen større inngrep i 
gammellokalene under skolen i tilfelle RUK må tilbake 
dit etter endt prøveperiode.  Det er videre avtalt at 
klubben/FAU og skolen skal drøfte den videre bruken 
av lokalene til høsten.  Verkstedrommet vil inntil videre 
bli brukt i fellesskap av klubben og skolen dersom 
dette kan godkjennes av Lenvik Brannvesen. 
 
Noen praktiske opplysninger om klubben: 
Åpningstider:  Onsdager 18.00 - 22.00 (med unntak av 
skoleferier og når dette kommer i konflikt med 
Vonheims egne arrangementer). 
Medlemskap:  kr. 150,- pr driftsår (følger skoleåret) 
Støttemedlemskap:  kr. 100,-  
Pga den økonomiske situasjonen, legges det i 
budsjettet for inneværende år opp til at klubben må 
holde stengt hele juni og august måned. 
 
 
Harald Bjørhusdal  
(for klubbstyret) 
 

Rossfjord Ungdomsklubb 
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Diverse småplukk...... 

"Rossfjordbygda i Gamle dager” i nytt opplag....."Rossfjordbygda i Gamle dager” i nytt opplag....."Rossfjordbygda i Gamle dager” i nytt opplag....."Rossfjordbygda i Gamle dager” i nytt opplag.....    
 
I det siste året er det forholdsvis mange som har kontaktet oss med ønske om å få kjøpt 
hefte om "Rossfjordbygda i Gamle Dager" skrevet av Inger Enoksen. Dette populære 
heftet er nå trykket opp i et nytt opplag - Heftene koster kr. 100,-. pr. stk. Ta kontakt 
med Inger på telefon 778-46887 så får du kjøpt dette særtrykket om "Rossfjordbygda i 
Gamle Dager" 
 

Noe for enhver Rossfjording ! 

Sommerjobb !? 
 
Troms Fagprøvesenter skal male hybelhuset sommeren 2001.  
♦ Spreke ungdommer er velkommen til å levere skriftlig anbud på jobben !  
♦ Skriv hvor mye dere skal ha for jobben (totalpris) og hvor lang tid dere trenger på 

den.... startdato og sluttdato ! - Og om dere er flere som skal dele på jobben ! 
♦ Skriv ned tidligere arbeidspraksis og evt. referanser 
 
Veggene må grovpusses med stålbørste først før dere maler veggene i 2 strøk, malingen 
skal pensles på ! Troms Fagprøvesenter holder alt av materiell & maling !  
 
Frist for skriftlig anbud er: 16. mai 2001 
 
Kontaktperson Troms Fagprøvesenter:  
Tommy Olsen, 77 84 62 65  
Pristilbudet sendes: tommy.olsen@tromsfag.no 
eller i posten ! 



N UR ble stiftet 28.mai 1995. NUR bistår lokale etablerere i å 
konkretisere prosjekter og søke finansiering. Vi følger også opp 

etablererne gjennom hele etablererprosessen der det er ønskelig og der vi har 
kapasitet. 
 
Mål: 
Foreningens hovedmål er å  fremme utviklingen av det eksisterende næringsliv 
samt legge forholdene til rette for nyetableringer i Rossfjordbygda. Dette skal 
skje gjennom å bidra med kompetanse og veiledning innen faglige og 
økonomiske spørsmål. 
 
NUR hjelper etablererne til å komme videre med prosjektene gjennom å 
formidle kontakt med offentlige myndigheter, finansiører og andre som på ulike 
måter bidrar til realisering av etablererprosjekter.  
 
 
Bygdeutvikling: 
I 1997 søkte NUR, og fikk midler til lokal mobilisering i Rossfjordbygda for 
perioden fram til ca. mars 2001.  Prosjektet er dermed nå i sluttfasen ! 
 
Gjennom bygdemobiliseringsprosjektet har NUR fått muligheten til å fortsette 
det positive arbeidet som var påbegynt i bygda. Det er etablert et eget styre for 
bygdemobiliserings-prosjektet hvor NUR er representert. 
Næringsutviklingsprosjekter som dukker opp i prosjektperioden følges opp av 
prosjektleder og styret i NUR.  
 
Kontaktnett: 
NUR bruker sin kapasitet til nærings– og bygdemobiliseringsprosjekter. Vår 
styrke ligger i et godt kontaktnett og i det at vi får bistand fra andre, som Troms 
Næringsservice, Lenvik kommune, Troms fylkeskommune og Fylkesmannen i 
Troms. 
 
Prosjektleder: 
Erling Mikalsen vil fortsatt jobbe i deltidsstilling ut 2001. NUR jobber for videre 
finansiering av hans stilling. 
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• 5.559 besøkende pr. 2. april 2001 !!!! 
• 194 på e-postlista ! 

17.Mai! 
 
 
I år som i fjor blir 17.mai arrangert på Vonheim. Dagen starter med gudstjeneste 
kl. 11.00. Resten får du vite i programmet som vi blir å gå og selge på dørene i 
begynnelsen av mai. 
Det blir underholdning, konkurranser og leker som vanlig. Trekning av fruktkurv 
blir det også.  
 
Kom og gå i tog, bygda stiller opp med eget korps. 
 
Vi håper på fint vær og ønsker alle hjertelig velkommen.. 
 
Hilsen 8.klasse! 


